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NAD ORLICÍ, o.p.s. 
517 41 Kostelecká Lhota 40 

www.nadorlici.cz 

 

Zápis z jednání Programového výboru Místní akční skupiny „Nad Orlicí“, které 

se konalo dne 12. 8. 2008 od 18.00 hodin na OÚ v Polomi 

Přítomni: Jaromír Ţid, Pavel Hubálek, Ing. Pavel Bílek, Ing. Zbyněk Myšák 

Hosté: Mgr. Petr Kulíšek,  Mgr. Marie Kršková, Mgr. Šárka Kulíšková 

Omluveni: Ing. Václav Záruba, Mgr. Martina Bělková 
Nepřítomni: Jaromír Kratěna, Petra Šutová  
 

Program: 

1. Zápis – zapisovatelkou byla jmenována Marie Kršková 

2. Seznámení PV s tvorbou strategie 

3. Návštěva v MAS Stráţnicko 

4. Země ţivitelka 

5. Diskuze - různé 

Jednání zahájil PK. Vedl také jednání do konce zasedání.  

Ad2) PK seznámil PV s procesem tvorby strategie pro SPL. Co kdo tvoří, v jaké fázi se proces 

nachází. Na tvorbě se podílejí pracovní skupiny, kancelář MAS a externí poradce Tima 

Liberec (PhDr. Oldřich Čepelka). Dále se PV zabýval formulací fiší. 

Kolik projektů ročně – 20 projektů ročně (průměrně 600 000 Kč na projekt). PV debatoval o 

tom, kolik procent alokace přiřadit . 

PV obodoval prioritu fiší od 1 do 3 (3 je největší priorita), po té byla vypočítána průměrná 

roční alokace na fiši, při roční četnosti vyhlašování. Výsledky jednání jsou v příloze zápisu 

v seznamu fiší. Rovněţ bylo projednáváno, které dvě fiše by se potencionálně měly vypustit. 

Výsledky jednání budou předloţeny k dalšímu vyjádření pracovním skupinám. 

Pan Bílek upozornil na nutnost vytvoření pracovní skupiny ţen. Po debatě  se PV shodl, ţe 

pracovní skupina ţen bude svolána paralelně s příštím Programovým výborem. Úkolem 

pracovní skupiny ţen je formulovat, zda se bude nadále samostatně scházet nebo zda, je 

zastoupení ţen v orgánech MAS dostatečné. 

Ad3) Pro návštěvu MAS Stráţnicko byl zrušen termín 22.-23. 8. 2008 vzhledem k pracovní 

vytíţenosti manaţera MAS Stráţnicko. Náhradní termín byl stanoven na následující tři 

víkendy. PV nebyl jednotný, kancelář MAS dostala za úkol oslovit další členy MAS NAD 

ORLICÍ a vybrat nejvýhodnější termín. (Hubálek nemůţe 5. a 6. září, Bílek také ne,  spíše 29. 

a 30. srpna). 
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Ad4) PV souhlasil s tím, aby MAS NAD ORLICÍ nakoupila občerstvení na stánek na Zemi 

ţivitelku a současně najala pracovníky jako obsluhu stánku. Pracovníkům bude rovněţ 

hrazeno ubytování a stravné. 

Ad5) Příští schůzka 26. 8. 2008 v 15 hod, Kostelecké Horky nebo Albrechtice 

 

V Polomi, 12. 8. 2008. 

 

Zapsala: Marie Kršková  

 

Ověřili:  

 

---------------------------------------------                                -------------------------------------------- 

      Pavel Hubálek, Předseda PV                                            ----------------------------------, člen PV 


